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Protokół Nr 9/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu Integracji z Unią Europejską oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Nowym 

Miasteczku z dnia 24 sierpnia 2015 r. 

1. KOMISJA OŚWIATY,KULTURY,ZDROWIA I SPRAW SOCJALNYCH 
2. KOMISJA BUDŻETU I INTEGRACJI Z UNIA EUROPEJSKĄ 

W dniu 24 sierpnia 2015 roku o godzinie 13.00 w biurze Rady Miejskiej w 
Nowym Miasteczku odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu Integracji z Unią 
Europejską oraz Komisji Oświaty , Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej 
w Nowym Miasteczku . W posiedzeniu komisji uczestniczyło dziesięciu (10) radnych . 
Obradom przewodniczył przewodniczący Komisji Budżetu Integracji z Unią 

Europejską Pan Paweł Pawliszyn. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji . 
2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
3. Ocena przygotowania szkół i przedszkoli do rozpoczęcia roku szkolnego 

2015/2016 
4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

dzierżawy części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasteczko oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia tej umowy 

5. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1036F Nowe 
Miasteczko - Bukowica. 

6. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku 
komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1035F Nowe Miasteczko
Rejów 

7. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku 
komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1037F Nowe Miasteczko -
Popęszyce. 

8. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1032F Bytom 
Odrzański- Wierzbnica- Miłaków. 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych , 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nowe Miasteczko 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

10. Sprawy bieżące . 
11 . Zakończenie komisji. 



Porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Integracji z Unią Europejską Pan 
P. Pawliszyn otworzył posiedzenie komisji stałych, stwierdził iż obie komisje 
posiadają kworum . 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Integracji z Unią Europejską Pan P. Pawliszyn 
odczytał proponowany porządek obrad . 
Przewodniczący Pawliszyn zaproponował zmiany: 
- w punkcie 10 wprowadzić - Plan wydatków z Funduszu Sołeckiego na 2015. 
- w punkcie 11 wprowadzić - Uchwała w sprawie zmian do uchwały Nr 

XLlV1262/2014 Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku z dnia 21 sierpnia 2014 
roku dotyczącej poboru podatków od nieruchomości , rolnego i leśnego od 
osób fizycznych w drodze inkasa wyznaczenia inkasentów oraz terminów 
płatności dla inkasentów. 

- w punkcie 12 wprowadzić - Uchwała w sprawie: zawarcia porozumienia w 
sprawie realizacji zadań z zakresu oświaty dotyczących zapewnienia realizacji 
obowiązku szkolnego uczniom z Gminy Nowe Miasteczko w placówkach 
oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Nowa Sól- Miasto 

Przewodniczący Pawliszyn zapytał radnych czy wprowadzać na dzisiejsze 
komisje projekt uchwały o zmianach w planie budżetu, gdyż projekt wpłynął do 
radnych dopiero dziś. Radni zaproponowali aby uchwałę omówić w punkcie 13. 

Zmiany przyjęto jednogłośnie Komisja Budżetu Integracji z Unią Europejską -
4 głosów za , Komisja Oświaty , Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 4 głosów za . 

3. Ocena przygotowania szkół i przedszkoli do rozpoczęcia roku szkolnego 
2015/2016 
Doszedł Radny Łukasz Borkowski. 
Temat omówił na początek dyrektor Zespołu Szkół Sławomir Kopyciel - omówił 

stopień zaawansowania naboru rok szkolny 2015/2016, oraz realizacje wydatków 
inwestycyjnych. Następnie radni zadawali pytania . Radni zapytywali o to w jaki 
sposób organizowane są godziny wyjazdów i powrotów autobusu szkolnego . 
Radna Podgórska Jadwiga zauważyła iż szkoła ponadgimnazjalna była zbyt 
słabo promowana przez Urząd Miejski . Radna Żmijowska poprosiła aby 
informacja dyrektora Zespołu Szkół w formie papierowej była załącznikiem do 
protokołu(do dnia 27 sierpnia 2015 dyrektor Kopyciel nie przekazał załącznika). 
Następnie głos zabrał dyrektor Szkoły w Borowie Wielkim - przedstawił omówił 

stopień zaawansowania naboru rok szkolny 2015/2016 , oraz realizacje wydatków 
remontowo-i nwestycyj nych . 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej dzierżawy 
części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Nowe 
Miasteczko oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia tej umowy 

Dotarła Radna Beata Musiał 



Projekt i uzasadnienie przedstawiła pracownik Urzędu Miejskiego Żaneta 
Częstochowska . Radni zwrócili uwagę aby podjąć próbę wynegocjowan ia 
wyższych opłat za dzierżawę . W głosowaniu komisje jednogłośn ie pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami : Komisja Budżetu Integracji 
z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty , Kultury, Zdrowia i Spraw 
Socjalnych 5 głosów za . 

5. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1036F Nowe 
Miasteczko - Bukowica. 

Projekt przedstawiła Pani Burmistrz. W głosowaniu komisje jednogłośn ie 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami : Komisja 
Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty , Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za . 

6. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1035F Nowe 
Miasteczko- Rejów 

Projekt przedstawiła Pani Burmistrz. W głosowaniu komisje jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami : Komisja 
Budżetu Integracji z Un ią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty , Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za . 

7. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1037F Nowe 
Miasteczko - Popęszyce. 

Projekt przedstawiła Pani Burmistrz. W głosowaniu komisje jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami : Komisja 
Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za . 

8. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1032F Bytom 
Odrzański- Wierzbnica- Miłaków. 

Projekt przedstawiła Pani Burmistrz. W głosowaniu komisje jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami : Komisja 
Budżetu Integracj i z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty , Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za . 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nowe Miasteczko oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 



Projekt przedstawiła Pani Burmistrz. W głosowaniu komisje jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami : Komisja 
Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za . 

10. Plan wydatków z Funduszu Sołeckiego 
Punkt został omówiony przy okazji omawiania zmian w planie budżetu pkt. 13. 

11. Uchwała w sprawie zmian do uchwały Nr XLlV1262/2014 Rady Miejskiej w 
Nowym Miasteczku z dnia 21 sierpnia 2014 roku dotyczącej poboru 
podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych w 
drodze inkasa wyznaczenia inkasentów oraz terminów płatności dla 
inkasentów. 

Projekt przedstawiła Pani Burmistrz. W głosowaniu komisje jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami : Komisja 
Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty, Kultury , 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za . 

12. Uchwała w sprawie: zawarcia porozumienia w sprawie realizacji zadań z 
zakresu oświaty dotyczących zapewnienia realizacji obowiązku szkolnego 
uczniom z Gminy Nowe Miasteczko w placówkach oświatowych dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Nowa Sól- Miasto 

Punkt został omówiony przy okazji omawiania zmian w planie budżetu pkt. 13. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmian w planie budżetu Gminy Nowe 
Miasteczko na 2015 r. 
Projekt uchwały przedstawiła Pani zastępca skarbnika Dorota Jatczak, oraz Pani 
Skarbnik Sylwia Niemiec. Pani zastępca szczegółowo omówiła załączniki o 
dochodach, wydatkach , i pozostałych przesunięciach . Radny Michał Brysik 
zwrócił uwagę na to czy używany przez Straż Miejską radar działa w pełni 
legalnie. Burmistrz wyjaśniła że całą odpowiedzialność za legalizację radaru 
bierze na siebie firma z którą Gmina ma podpisaną umowę . Temat wydatków z 
paragrafu Przeciwdziałanie alkoholizmowi wyjaśniła Pani Małgorzata Tarczyńska. 

14. Sprawy bieżące 
Pani Burmistrz zaproponowała aby Gmina wystąpiła z Stowarzyszenia 
Aglomeracja Zielonogórska ponieważ obecnie ani w przyszłości nie przewiduje 
korzyści z członkostwa w tym stowarzyszeniu. Radni zapytal i o wyniki audytu w 
Zespole Szkół w Nowym Miasteczku. Pani Burmistrz odpowiedziała iż audyt 
zostanie upubliczniony z wyłączeniem treści zawierających dane osobowe. 
Następnie poproszona przedstawiła część audytu zawierający wykazane 
uchybienia. Pani Podgórska zapytała o planowane posiedzenie wyjściowe 
komisji oświaty do szkoły . 

Wyszedł Przewodniczący Paweł Pawliszyn 



15. Zakończenie komisji. 

Przewodnicząca Małgorzata Żmijowska zakończyła posiedzenie komisji . 

Posiedzenie komisji było rejestrowane do nagrania audio - które stanowi 
załącznik do protokołu. 
Protokół wraz z nagraniem z komisji jest dostępny na stronie internetowej BlP 
Urzędu Miejskiego . 

Załącznik nr 1 - Informacja nt. stanu przygotowań do nowego roku szkolnego w 
Publicznej Szkole Podstawowej w Borowie Wielkim 
Załącznik nr 2 - Informacja nt. stanu przygotowań do nowego roku szkolnego w 
Zespole Szkół nr 1 w Nowym Miasteczku - NIE DOSTARCZONO 

Protokołował: 

W. Kopeć Przewodnicząca Komisji 
Oświaty , Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

~\O~ 
Małgorzata Żmijowska 



publiczna Szkoła Podetawowa 
im. Jana Pawła II . 

67-124 Nowe Miasteczko, Borów Wielki 53 
tel. 008 3888 943 

NIP 925-17-25-449, Regon 970570344 
,, · B\15rÓWWiełklf~!OO'.lWr5f. 

Informacja na temat stanu przygotowań do nowego roku szkolnego w Publicznej Szkole 
Podstawowej w Borowie Wielkim 

Remonty w czasie wakacji: 
- sala nr 11 - szpachlowanie, malowanie sali, wymiana tablicy na suchościeralną; 
- sala nr 10 - szpachlowanie, malowanie sali, wymiana tablicy na suchościeralną; 
- klatka schodowa (parter - piętro) malowanie; 
- korytarz na I piętrze - malowanie. 
- montaż projektorów na sufitach - sala nr 7 i 10. ._ 
Opał - w .chwili obecnej zbiornik na gaz jest załadowany w 65% - pod koniec pażdziernika 
planowane jest kolejne tankowanie (uzależnione od pogody) 
Stan osobowy klas i przedszkola: 
Przedszkole: 15 w tym 11 - 5 i 6-latków 
Klasa I - 9 
KlasalI - 13 
KlasaIII -2 
Klasa IV -10 
Klasa V -7 
Klasa VI-6 
Razem 47 uczniów i 15 przedszkolaków. 


